
Hyvät seniorit! 

Syksyn ensimmäinen kuukausitapaaminen oli Kulttuuritila Nuijamiehessä, missä koolla oli 35 

yhdistyksen jäsentä. Oli hauska, että tilaisuus voitiin järjestää ja saimme autoiluun liittyvä uutta 

tärkeää tietoa. Toistemme tapaaminenkin oli todella mukavaa.  

Kokoonnumme Nuijamiehessä myös keskiviikkona 14. lokakuuta kuukausitapaamiseen 

poikkeuksellisesti jo klo 12.30. Päätoimittaja Sari Lehtinen YLE Lappeenrannasta esitelmöi aiheesta 

“Median toimintaympäristö.” Tällä kertaa ei ennen kokoontumista ole kahvitarjoilua, koska 

turvavälien järjestäminen kahviossa on hankalaa.  Suosittelemme myös maskien käyttöä.       

Kerhojen toiminta jatkuu lähes entiseen tapaan, eikä osallistujien tarvitse nyt syyskaudella maksaa 

osallistumismaksuja. Joidenkin kerhojen toiminta on ikävä kyllä kokonaan loppunut ja siksi 

toivomme, että löytyisi innokkaita vetäjiä toimintaa jatkamaan ja myös aloittamaan uusia kerhoja. 

Hallitus suunnittelee parhaillaan ensi vuoden ohjelmaa ja kaikkien toive on tietysti, että se myös 

toteutuu. Seuraamme koronasta ja sen leviämisestä saatavaa tietoa ja toimimme sen mukaan.  

Ruska on kauneimmillaan, nautitaan siitä. 

Birgitta Stjernvall-Järvi  

puheenjohtaja 

 


